
Referat fra møde i Folkebo afd. 3, den 17.2.2025 

Deltagere: Jens Mathiesen, Morten Christiansen, Bjarne Caspersen, Peter Blomberg 

 

1. Afdelingsmøde den 28. januar 2025 
2. Renoveringen af tage og vinduer 
3. 5 års gennemgang af terrassedøre   
4. Eventuelt 

 

Ad 1. Vi takker for alle de fremmødte beboere i Folkeafd. 3 for deres engagement ved at 
komme fysisk til mødet. Vi synes, at der generelt var en god og sober diskussion af det 
fremsendte materiale.  

Qua at de fremsendte forslag blev stemt ned, så vil de oprindelige regler stadig være 
gældende: 

1. Vedligeholdelsesreglement for afd. 3 (se vores hjemside) det har været aktivt siden 
2013 

a. Ovenstående er incl. husorden, ind-og udvendig vedligeholdelse 

 

Ad 2. Der er ved at blive udarbejdet et udbudsmateriale, hvor de inviterede parter skal give 
bud på at få udarbejdet det udbudsmateriale som skal danne udgangspunkt, for det 
projektmateriale vi skal bruge for at få nyt tag, vinduer m.v. Vi forventer, at det første 
udbudsmateriale er klar i løbet af marts måned. 

Når firmaet til det første udbudsmateriale er valgt, så vil der blive udarbejdet et endeligt 
projektmateriale, som skal godkendes på afdelingsmøde.  

 

Ad 3. 5 års gennemgang af de nye terrassedøre og altandøre er blevet foretaget og de evt. 
mangler der var skulle være udbedret. Hvis nogen ikke har fået udbedret evt. fejl eller mangler, 
så skal I snarest muligt tage kontakt til Lejerbos servicecenter i Nyborg.  

 

Ad 4 Eventuelt. Der har været afholdt er organisationsbestyrelsesmøde den 12.2. Der kommer 
et referat fra dette møde på vores hjemmeside. 

 


